

Dear travelers to Japan: It is recommended to take out an overseas travel insurance

- An overseas travel insurance makes you feel secure, even in emergencies, and you can enjoy your trip.
- Medical expenses can be very high in Japan in some cases. If the travel insurance you purchased offers sufficient coverage of treatment costs, you can receive treatment without concern.
- It is recommended to have an overseas travel insurance with travel support for hospital referrals, medical interpretation, and cashless medical service.

أعزائي المسافرين إلى اليابان: نحن نوصى بإستخراج تأمين السفر الدولي

- فإن تأمين السفر الدولي يجعلك تشعر بالأمان، حتى في حالات الطوارئ، ويمكنك أيضا التمتع برحلتك
- في بعض الحالات، قد تكون النفقات الطبية عالية جدًا في اليابان. إذا كان التأمين على السفر الذي اشتريته يوفر تغطية كافية لتكاليف العلاج ، فيمكنك تلقي العلاج بدون قلق
- نحن نوصى أيضا الحصول على تأمين سفر دولي مع دعم السفر للإحالات إلى المستشفيات، والتفسير الطبي، والخدمة الطبية الغير النقدية